



国家高新技术企业
上海市专精特新企业
科创板公司

招商合作书

Invitation for Investment and Cooperation

上海东健净化股份有限公司

Shanghai Dongjian Purification Co., Ltd

国家高新技术企业 National High-tech Enterprise
上海市专精特新企业 Shanghai Specialized, Refined, and New Enterprise
科创板挂牌企业 Enterprises listed on the Science and Technology Innovation Board

现代化厂房 资源集聚

上海东健公司诚邀产品、技术、资本合作

Modern standard workshops

Accompanying abundant resources

Shanghai Dongjian Company sincerely inviting
cooperation in products, technology, and capital





创新专注 · 合作共赢

Innovation focus and All-win cooperation

上海东健净化股份有限公司座落在金山区林荣路128号亭林工业园区，成立于2004年，位于金山东北部，东临奉贤区，北接松江区，亭林工业园区的基础设施建设相当完善，实现了上水、下水、排污、供电、供气、通信、道路等的“七通一平”。现今，亭林工业园区已形成商贸物流、机械电子、食品加工、新型材料四大主体产业。在亭林工业园投资办厂能够获得更好的发展基础。

Shanghai Dongjian Purification Co., Ltd. is located in Tinglin Industrial Park, No. 128 Linrong Road, Jinshan District. Founded in 2004, it is located in the northeast of Jinshan District, bordering Fengxian District in the east and Songjiang District in the north. The infrastructure construction of Tinglin Industrial zone is quite perfect. It has achieved "seven supplies and one leveling" of water supply, drainage, sewage, power supply, gas supply, communication, roads, etc. Nowadays, Tinglin Industrial zone has formed four main industries: commercial logistics, machinery and electronics, food processing, and new materials. Investing in a factory in Tinglin Industrial zone can provide a better foundation for development.



上海东健净化股份有限公司全景图 Panorama of Shanghai Dongjian Purification Co., Ltd



创新专注 · 合作共赢

Innovation focus and All-win cooperation

上海东健净化股份有限公司（以下简称公司）是一家承建医院、实验室、厂房等各类净化工程的专业化公司，上海市高新技术企业、科创板挂牌企业、专精特新企业；公司组建20年来专注净化工程设计、工程施工、核心技术的研发，在全国承建医院净化工程300多项，实验室净化工程40多项，净化厂房20多项；公司占地30亩，标准厂房18600平方米，办公楼3000多平方米。

Shanghai Dongjian Purification Co., Ltd. (hereinafter referred to as the company) is a specialized company that undertakes various purification projects such as hospitals, laboratories, and factories. It is a high-tech enterprise, a science and technology innovation board listed enterprise, and a specialized, refined, and innovative enterprise in Shanghai; Over the past 20 years since its establishment, the company has focused on purification engineering design, construction, research and development, and production of core technologies. It has undertaken more than 300 hospital purification projects, more than 40 laboratory purification projects, and more than 20 purification factories nationwide; The company covers an area of 30 acres, with a standard factory building of 18600 square meters and an office building of over 3000 square meters.

www.dongjian.cn



创新专注 · 合作共赢

Innovation focus and All-win cooperation

公司在全国设有5个营销大区：即华东大区、华南大区、华中大区、西北大区，华北大区，业务遍及全国80%的省市区，营销网络覆盖全国，可以利用现有营销渠道顺畅地把产品推向全国市场。

The company has five major marketing regions in the country: East China, South China, Central China, Western North Region, and North China. Its business covers 80% of the provinces and cities in the country, and its marketing network covers the country. It can use the existing Marketing channel to smoothly promote its products to the national market.

招商合作模式：

Investment and cooperation mode:

1、技术合作：

公司利用优越的生产场地、雄厚的资本以及完善的营销体系、充足的客户资源，作为引进技术或产品的生产基地；合作方以新技术、新能源、新工艺或重大发明专利作为股份，组建合资公司，在我公司厂房进行生产，全球营销。

1. Technical cooperation:

The company utilizes superior production sites, strong capital, a sound marketing system, and sufficient customer resources as a Technology or product base for introducing related products. The partners establish a joint venture company with new technologies, new energy, new processes, or major invention patents as shares, and conduct production and global marketing in our company's factory.



创新专注 · 合作共赢

Innovation focus and All-win cooperation

2、产品合作:

引进重点产业链的关键产品: 合作方提供重点集成电路、生物医药、人工智能三大先导产业, 提供电子信息、医疗健康、汽车、高端装备、先进材料、时尚消费品六大重点产业产品, 这些产业链的产品具有充分的发展空间。

以医疗健康产品为主, 除此以外, 工业配套产品、民用产品, 新能源新材料产品, 只要技术含量高, 有市场前景均可合作。

2. Product cooperation:

Key products for introducing key industrial chains: The partners provide three leading industries: key integrated circuits, biopharmaceuticals, and artificial intelligence, as well as six key industrial products: electronic information, medical health, automobiles, high-end equipment, advanced materials, and fashion consumer goods. The products of these industrial chains have sufficient development space.

Mainly focusing on medical and health products, in addition to industrial supporting products, civilian products, new energy and new material products, as long as they have high technological content and market prospects, they can all cooperate.



▶ 创新专注 · 合作共赢

Innovation focus and All-win cooperation

3、资本合作：

合作方除技术和产品外，还可以提供资金，我方提供厂房和土地及资金，双方或多方组建规范的股份有限公司。

3. Capital cooperation:

In addition to technology and products, the cooperating party can also provide funds. We provide factory buildings, land, and funds, and both parties or multiple parties can form a standardized joint stock limited company.





扫描关注微信公众号

上海东健净化股份有限公司

上海市金山区 亭林镇林荣路128号

505007177@qq.com

联系人：技术研发中心主任 许洪广 电话：18817260692

联系人：董事长 丁方 电话：18217601265

Address: No.128 Linrong Road, Tinglin Town, Jinshan District, Shanghai

Email: 505007177@qq.com

Contact person:

Director of the Technology Research and Development Center

Xu Hongguang,

Tel: 18817260692

Chairman, Ding Fang

Tel: 18217601265